
 

FAU møte Hjellestad skole 

Dato:  11.01.2023 

Sted:  Studio 

Møtestyrer:  Iren Drange Hjellestad 

Referent:  Katrine Amundsen 

  

Tilstede:  
Iren Drange Hjellestad, Reyhane (2 trinn), Brede Larsen (3 trinn) , Christina Thomsen (2. Trinn), Bjarne (5 trinn), Kristoffer Hjellestad 
(1 trinn) , Katrine Amundsen (7 trinn), Eldeat Koiter (4 trinn), Tom Roger Angelfoss (4 trinn), Hege Kvamsøy (5 trinn), Marianne Tveit 
Haavind, Bjørg Iren med på noe av møtet (rektor) 
 

Agenda:  
1. Godkjenning av referat fra forrige møte 
2. Foredrag Marco Elsafadi , hva trengs det hjelp til? 
3. Gjennomgang av gruppene – oppgaver og info:  

Økonomi 
Trafikksikkerhet 
Miljø 
Kulturforum 

4. Månedens oppg. Ihht årshjul. Søknad om bassengtid.  
5. Innmeldte saker 
6. Eventuelt.  

- Hege informere om det er bedring på stjeling Blomsterdalen senter etter utsending av brev.  
 
 

 
 

1. Godkjenning av referat.  
 - vi godkjenner.  
 

 
2. stiller for opprigg fra kl. 17 de som kan. Ellers kontroll.  

 
3. Marianne har kontroll- vi har signert de papirer som trengs for at Marianne overtar tilgang etter Helge.  

Spar Blomsterdalen kan lage en konto slik at de sender faktura på mat & helse som vi skal støtte. (kr. 2500 
pr. halvår)  

   
               Kulturforum – Yoga fortsatt ikke satt, oppstart i uke 17.  
                                          Ingen påmeldte gitar denne våren.  
                                          3 påmeldte dans. Dårlig tidspunkt. Mye annet som skjer.  
                                          Piano 6 påmeldte. Kurs går til påske.  
 
        4. Søke bassengtid. Iren endrer dato på de gamle søknadene og legger ut om noe skal endres.   
 
        5 . Innmeldte saker:   
             Ønske om åpen hall fra foreldre på skolen – gratis alternativ for yngre barn.  

      De som har ytret ønske tar dette videre med rektor.  
                            
      Premiering trivselsvakter – har gjort om på opplegget. Enklere nå pga. økonomi. Men de fleste er fornøyde. 
                             
      Evaluering Boliviamarkedet – bonger fungerte bra praktisk, men at det ble litt for synlig hvor  
      mye penger som ble brukt. Kjøpepress.  Tak på hvor mye hver kan bidra med? Farger på bongene bra? 
      Viktighet med å få kjøpe egne ting. Noen rakk ikke å få kjøpt sine barn sine ting og det var ikke populært.  
      Noen savner hvordan det ble gjort i pandemien.  
      Reflekterer sammen med rektor i forkant av neste marked.   
 
 
       Trafikksituasjonen: Spørsmål – er det noen av de ansatte som snakker til de som til stadighet  
       kjører opp til porten?  
       Nei, er ikke noe fast som det er nå.  Innspill: kan Tryg Trafikk stå sammen med ungene nede?  
       Samme som kjører igjen og igjen, men vi har ikke myndighet til å stoppe de.  
        Legger det som et ekstra tiltak i Hjellestad i Hjertet, trafikk uken – opptelling på hvor mange  
        som faktisk kjører opp.  
        Rektor tar dette opp i elevrådet. Finnes det tall fra tidligere år?  



 
6. Eventuelt –  
    Foreldreundersøkelsen – En ørliten økning på svar fra i fjor.  

        
                   Nettvett – vi ønsker fokus på nettvett. Kan politiet komme inn å snakke for barna. Også mindre barn.  
                                      I forbindelse med felles foreldremøte? 
       
                   Gitarguttene fullførte kurset før jul som oppsatt. De har fått attest. Vi takker for god innsats.                    
   
 
 
 
 


